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Министар финансија Синиша Мали изјавио је да је имао "видео кол" са највећом
француском компанијом која се бави летећим таксијима и да их је позвао да дођу у
Београд како би за „ЕКСПО 2027“ Србија представила и ту нову технологију.

  

  

Говорећи на телевизији Пинк о посети Француској, Мали је рекао да је вођен разговор
са више од 20 компанија, да француске компаније запошљавају 11.000 људи у Србији и
да је план да их буде још више.

  

„Разговарали смо са ЕДФ-ом, то је њихова електропривреда, једна од највећих у свету,
прошле године имали су 140 милијарди евра добити, хоћемо да дођу у Србију и да
радимо на развијању зелене енергије“, рекао је Мали.

  

Одбацио је наводе опозиције да је у Француској било речи о одлагању нуклеарног
отпада и рекао да о томе није било разговора, као ни о продаји ЕПС-а или водовода.
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Похвалио је најаву доласка робне марке Луј Витон.

  

„Шта је лоше да дође Луј Витон? Тако су нам се подсмевали, мени, Александру Вучићу и
Милошу Вучевићу кад смо били у ресторану Џејмија Оливера, ми хоћемо да нам дођу
нови брендови, да запослимо људе“, рекао је Мали.

  

Министар је изразио очекивање да ће француски председник Емануел Макрон Србију
посетити већ у јуну.

  

(Бета, Пинк)
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